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ZÁPIS Č. 1/2015 
z jednání Výběrové komise Místního partnerství MAS Naděje o.p.s.  

ze dne 4. března 2015 
v zasedací místnosti kontaktní kanceláře MAS Naděje o.p.s. 

 
 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Omluveni: R. Nachtmann – pracovní záležitosti 
S hlasem poradním: M. Fraško, B. Valvoda, K. Fridrichová, M. Filipíková 
(V zápisu nejsou uváděny akademické tituly.) 
 
Jednání zahájil v 15,05 hod. předseda Správní rady B. Valvoda. Všechny přítomné členy vřele 
přivítal, představil jednotlivé hosty, omluvil R. Nachtmanna a konstatoval, že Výběrová 
komise Místního partnerství (dále jen VKMP) je usnášeníschopná. Předložil návrh programu 
jednání: 

1. Schválení programu. 
2. Představení. 
3. Zpráva ředitele MAS Naděje o.p.s. o činnosti Výběrové komise Místního partnerství.  
4. Volba předsedy Výběrové komise Místního partnerství.  
5. Schválení jednacího řádu Výběrové komise Místního partnerství. 
6. Diskuze.  
7. Přijetí usnesení Výběrové komise Místního partnerství, závěr jednání. 

 
Usnesení VKMP č. 1/2015: Výběrová komise Místního partnerství schvaluje 
program navržený předsedou Správní rady. 
(Pro – 4, proti – 0, zdržel se – 0) 
 
Zapisovatelem byla zvolena K. Fridrichová a ověřovatelem M. Hellmich.  
Usnesení VKMP č. 2/2015: Výběrová komise Místního partnerství schvaluje 
zapisovatelem zápisu K. Fridrichovou a ověřovatelem M. Hellmicha.  
(Pro – 4, proti – 0, zdržel se – 0) 
 
Ad 1) 

a) B. Valvoda vyzval členy VKMP k tomu, aby se krátce a věcně představili.  
- Bc. Lucie Matějovicová – zastupuje Obrnické centrum sociálních služeb, p.o., 

které se věnuje čtyřem základním sociálním oblastem a byla delegována 
starostkou obce Obrnice 

- Ing. Manfred Hellmich, Ph.D. MBA – penzista, který se aktivně podílí na činnosti 
Sdružení pro obnovu kostela sv. Jakuba v Bedřichově světci, navržen předsedou 
Správní rady MAS Naděje o.p.s. 

- Ing. Jiří Hlinka – místostarosta města Osek, navržen starostkou města 
Ing. Lenkou Říhovou 

- Petr Červenka – starosta města Meziboří, které je jedním z partnerů MAS Naděje 
o.p.s. 

- Radomír Nachtmann – jako zastupující za INTEGRAZ, spol. s r.o., kterého  
ve zkratce jako zemědělce představil B. Valvoda, R. Nachtmann byl navržen 
P. Pillárem – starostou obce Lišnice 

Ad 3) M. Fraško krátce informoval členy VKMP o jejich činnosti vč. informace, že jejich aktivní 
součinnost bude potřeba až v roce 2017 vzhledem k průtahům v jednáních o finální verzi 
Operačních programů Evropsku komisí. Zdůraznil nutnost rozdělení do sektorů a zájmových 
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skupin jako nutnost vzhledem ke standardizaci místních akčních skupin pro nové plánovací 
období 2014-2020. Bylo přistoupeno k diskuzi. Následkem debaty bylo přistoupeno k níže 
uvedenému rozdělení do sektorů a zájmových skupin: 

- Obrnické centrum sociálních služeb p.o. zastoupené Bc. Lucií Matějovicovou – 
sektor veřejný, zájmová skupina Organizace zaměřené na volnočasové aktivity 

- Ing. Manfred Hellmich, Ph.D., MBA – soukromý sektor, zájmová skupina Právnické 
a fyzické osoby zabývající se kulturním dědictví venkova 

- Ing. Jiří Hlinka – sektor soukromý, zájmová skupina Organizace zaměřené na 
volnočasové aktivity 

- Město Meziboří – zastoupené Petrem Červenkou – sektor veřejný, zájmová 
skupina Veřejná  

- INTEGRAZ, spol. s r.o. zastoupené Radoslavem Nachtmannem – sektor soukromý 
– neziskový, zájmová skupina Podnikatelé v zemědělství 

 
Ad 4) B. Valvoda vyzval členy k nominaci na předsedu VKMP. Po diskuzi byl J. Hlinkou 
a P. Červenkou nominován M. Hellmich. Jiná nominace nebyla navržena a bylo přistoupeno 
k hlasování. 
Usnesení VKMP č. 3/2015: Výběrová komise volí za předsedu Výběrové komise 
Místního partnerství Ing. Manfreda Hellmicha, Ph.D., MBA.   
(Pro – 4, proti – 0, zdržel se – 0) 
 
Ad 5) B. Valvoda přistoupil k diskuzi o jednacím řádu VKMP. Zdůraznil, že jednací řád lze 
měnit na základě usnesení VKMP. 
Usnesení VKMP č. 4/2015: Výběrová komise Místního partnerství schvaluje návrh 
jednacího řádu.   
(Pro – 4, proti – 0, zdržel se – 0) 
 
Jednání VKMP ukončil v 15,40 hod. předseda VKMP M. Hellmich, který poděkoval 
za projevenou důvěru, a sdělil, že se těší na budoucí spolupráci. 
  
 
Zapsal: K. Fridrichová 
 
 
Ověřil: M. Hellmich     
        


